



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 25-04-2021 12:30:49 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 25-04-2021 12:30:49 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
<b>Material Event</b>	<b>الحدث الجوهري</b>
Date of event: 24-03-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 24-03-2021
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
<p>With reference to the differences between the preliminary business results and the financial statements for 2020, we would like to inform you of the following: An increase in the calculation of deferred tax assets by (28%) on account of expected credit losses for financial assets at amortized cost and a decrease in expropriated real estate accounts for debts of (33,135) dinars, which was reflected in the company's income tax expense account to become a creditor of (73,015) dinars.: Reducing the low investment account in the associate from (210,020) dinars to become in debt (111,750) dinars, which resulted in a curse and a saving of (98,270) dinars.: Calculation of the impairment of expropriated real estate against debts of (110,566) dinars: And therefore; the decrease in the loss for the year (2020) to reach (24,373) dinars instead of (45,213) dinars as a result of this saving resulting from the above-mentioned operations.</p>	<p>بالإشارة إلى الفروقات بين نتائج الأعمال الأولية والبيانات المالية لعام 2020 ، فإننا نود إعلامكم بما يلي: 1- زيادة في احتساب الموجودات الضريبية المؤجلة بواقع (28%) على حساب خسائر ائتمانية متوقعة لموجودات مالية بالتكلفة المطفأة وحساب تدني عقارات مستملكة مقابل ديون بمقدار (33,135) دينار مما إنعكس على حساب مصروف ضريبة دخل الشركة ليصبح دائنًا بـ (73,015) دينار 2- تخفيض حساب تدني الاستثمار في الشركة الزميلة من (210,020) دينار ليصبح مدينًا بـ (111,750) دينار، مما نتج عنه وفر مقداره (98,270) دينار 3- احتساب تدني عقارات مستملكة مقابل ديون بمبلغ مقداره (110,566) دينار وبالتالي؛ إنخفاض الخسارة لعام (2020) ليصبح مقدراها (24,373) دينار بدلاً من (45,213) دينار نتيجة هذا الوفر الناتج من العمليات المذكورة أعلاه.</p>
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: ايهاب الهيموني Position: manager assistant	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: ايهاب الهيموني المنصب: مساعد اداري